

<p>Welcome</p> <p>O give thanks to the LORD, for he is good for his love endures forever. Let those who fear the LORD say "His love endures forever." The Lord is my strength and my song; he has become my salvation. The LORD is God, and he has made his light shine upon us. You are my God, and I will give you thanks: you are my God, and I will praise you. O give thanks to the LORD, for he is good for his love endures forever.</p> <p><i>Psalm 118</i></p>	<p>歡迎</p> <p>你們要稱謝耶和華，因他本為善；他的慈愛永遠長存！願敬畏耶和華的人說：「他的慈愛永遠長存！」耶和華是我的力量，是我的詩歌，他也成了我的拯救。耶和華是神，他光照了我們。你是我的神，我要稱謝你！你們要稱謝耶和華，因他本為善；他的慈愛永遠長存！</p>
<p>Song:</p>	<p>詩歌</p>
<p>Confession</p> <p>Scripture reading: Do not love the world or the things in the world. If anyone loves the world, the love of the Father is not in him. ¹⁶ For all that is in the world - the desires of the flesh and the desires of the eyes and pride in possessions - is not from the Father but is from the world. ¹⁷ And the world is passing away along with its desires, but whoever does the will of God abides forever. <i>1 John 2:15-17</i></p> <p>To say all together: Father, we all sin so easily. We lie, we envy, we lust, we hate. We make excuses, and expect to be let off without a thought. Lord, don't let us think your patience means we can do what we like. Forgive us for ignoring you, and your holiness. Loving father, give us a godly fear, that won't terrify us, but will teach us how short our lives are, and how to live them wisely. For Jesus sake we pray, Amen</p> <p>Time of Silent Confession</p> <p>Scripture reading:</p>	<p>認罪禱告</p> <p>經文頌讀</p> <p>15 不要愛世界和世界上的東西，若有人愛世界，愛父的心就不在他裏面了。 16 因為凡世界上的東西，好比肉體的情慾、眼目的情慾和今生的驕傲，都不是從父來的，而是從世界來的。 17 這世界和世上的情慾都要消逝，惟獨那遵行 神旨意的人永遠常存。 約翰一書 2: 15-17</p> <p>會眾同讀 天父，我們都輕易犯罪。我們說謊，嫉妒，縱慾，仇恨。我們為自己找藉口，以為足以逃避責任。主啊，幫助我們，不要濫用你的耐心，放任憑己意而行。我們忽視了你的存在，玷汙了你的聖名，求你寬恕我們。慈愛的父神，求你賜給我們敬畏的心，卻不叫我們畏懼，乃是要教導我們生命有限，需要有智慧地過活。奉主耶穌基督的名祈求，阿門。為了耶穌的緣故，我們祈禱，阿門</p> <p>認罪默禱</p> <p>經文頌讀</p>

<p>If God is for us, who can be against us? He who did not spare His own Son, but gave Him up for us all—how will He not also, along with Him, freely give us all things? Who will bring any charge against those whom God has chosen? It is God who justifies. Who is to condemn? <i>Romans 8:31-34</i></p>	<p>31 既是這樣，我們對這些事還要怎麼說呢？神若幫助我們，誰能抵擋我們呢？ 32 神既不顧惜自己的兒子，為我們眾人捨了他，豈不也把萬物和他一同白白地賜給我們嗎？ 33 誰能控告神所揀選的人呢？有神稱他們為義了。 34 誰能定他們的罪呢？有基督耶穌已經死了，而且復活了，現今在神的右邊，也替我們祈求。 羅馬書 8: 31-34</p>
<p>Song:</p>	<p>詩歌</p>
<p>Catechism Slot</p>	<p>教義問答 https://newcitycatechism.com/translations/chinese-simplified.html</p>
<p>Community Life</p>	<p>聚會資訊</p>
<p>Link for live translation</p>	<p>即時翻譯連結 https://www.stclementschurchmanchester.org/live-service-translation</p>
<p>Community Prayers:</p>	<p>關愛禱告</p>
<p>Bible Reading</p>	<p>聖經頌讀</p>
<p>Sermon</p>	<p>見證主道</p>
<p>Songs</p>	<p>詩歌</p>
<p>Final Prayer and Blessing</p>	<p>禱告祝福</p>